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Protokół Nr 43/2023 
z posiedzenia komisji budżetowej odbytego w dniu 21 września 2023r. 

  
 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska  

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk i Skarbnik 

Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak. 

 

Porządek posiedzenia : 
1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. zmian w budżecie Gminy na rok 2023, 

b. zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pierzchnica na lata 2023-2040, 

c. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego, 

d. wyrażenia zgody na sprzedaż działki w drodze bezprzetargowej, 

e. wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości, 

f. zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Gminy 

Pierzchnica  oraz zwrotu kosztów podróży, 

g. zmiany uchwały w sprawie ustanowienia zasad wypłaty diet przewodniczącym 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Pierzchnica. 

2. Sprawy różne. 

 
Ad 1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

             w budżecie Gminy na rok 2023 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie 

proponowanych zmian. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa się plan 

dochodów budżetowych o kwotę 5 150 614,00 zł oraz zwiększa się plan wydatków 

budżetowych o kwotę  4 150 614,00 zł.  

Omówił szczegółowo zmiany w dochodach budżetu określone załącznikiem Nr 1 - Plan 

dochodów oraz zmiany w wydatkach budżetu określone załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków 

do projektu uchwały. Omówił również zmiany jakie wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity 

wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2023 roku, w 

załączniku Nr 4 Zadania inwestycyjne roczne w 2023 r., w załączniku Nr 5 Plan przychodów i 

rozchodów budżetu w 2023r., w załączniku  Nr 6 Dochody i wydatki związane z realizacją zadań 

realizowanych na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu 

terytorialnego w 2023 r., w załączniku Nr 7 Dotacje podmiotowe w 2023 roku i w załączniku 

Nr 8 Dotacje celowe w 2023 roku. 

Burmistrz poinformował, że na remont drogi w Pierzchniance była zabezpieczona 

kwota 200 tys. zł ale po przetargu wyszło więcej i trzeba dołożyć jeszcze 40 tys. zł. Doszło 
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kilkadziesiąt metrów więcej do zrobienia drogi i stąd większe koszty, ponadto przy tym zadaniu  

przy tym zadaniu będzie zrobiony chodnik od skrzyżowania do Dino. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy na rok 2023 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o proponowanych zmianach w budżecie 

gminy. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy na rok 2023. 

Ad 1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

             w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica 

na lata 2023-2040 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzanych projektem uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy na rok 2023, który omawiał przed chwilą oraz zmianami w budżecie 

wprowadzonymi zarządzeniami Burmistrza od ostatniej zmiany w wieloletniej prognozie 

finansowej. Omówił wprowadzane zmiany w załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa 

na lata 2023-2040 i w załączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2023-2026, 

które szczegółowo przedstawia objaśnienie do zmian w WPF stanowiącym załącznik  

Nr 3 do projektu uchwały. Powiedział, że w załączniku Nr 3 wkradł się mały błąd a mianowicie 

to że dochody bieżące w roku 2023 nie zwiększają się o kwotę 12 276 842,00 zł jak zostało 

zapisane tylko o kwotę 2 276 842,00 zł. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2023-2040 w 

związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2023-2040. 

Ad 1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego i przedstawiła brzmienie 

projektu uchwały. Poinformowała, że w tej sprawie było już mówione przy omawianiu zmian 

w budżecie gminy. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  
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Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

Ad 1.d)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

              wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze bezprzetargowej i przedstawiła 

brzmienie projektu uchwały. Poprosiła Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że jest to dwuarowa działka na Osiedlu Leśnictwo, 

Samodzielnie nie może stanowić nieruchomości do zagospodarowania. Sąsiad tej 

nieruchomości zwrócił się z wnioskiem o kupno tej działki na poszerzenie swojej 

nieruchomości. Na zadana pytanie, w którym miejscu jest ta nieruchomości,  opisał położenie 

działki.  

Członkowie komisji po dyskusji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze bezprzetargowej w związku z tym 

przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o 

projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

Ad 1.e)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

              wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości przedstawiła brzmienie projektu 

uchwały. Poprosiła Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że jest działka koło parkingu przy cmentarzu koło kapliczki. 

Jest to działka z tyłu bez dostępu do drogi, która ma powierzchnię 12 arów. Właściciel chce 

sprzedać tą działkę a nie chce dużych pieniędzy za nią to warto ją kupić, bo przyda się 

ewentualnie na powiększenie parkingu. 

Członkowie komisji po dyskusji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości w związku z tym przewodnicząca komisji 

poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości. 

Ad 1.f)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

              zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Gminy 

Pierzchnica oraz zwrotu kosztów podróży i przedstawiła brzmienie projektu uchwały. 

Poprosiła Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 
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 Burmistrz poinformował, że w dotychczasowej uchwale jest ustalona dieta i są 

potrącenia za nieobecność na sesji, za nieobecność na komisji i za czas przebywania na 

zwolnieniu lekarskim. Nie było jednoznacznych interpretacji. Teraz jest stanowisko 

ministerstwa, że nie ma przeciwskazań żeby radny pełnił swoje obowiązki będąc na zwolnieniu 

lekarskim o ile lekarz nie zaleci, że mu nie wolno. Powiedział, że wnosi się żeby wykreślić te 

zapisy i nie ingerować w te kwestie, pozostaną tylko potrącenia za nieobecność na 

posiedzeniu. 

Członkowie komisji po dyskusji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Gminy Pierzchnica oraz zwrotu 

kosztów podróży w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za 

wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Gminy Pierzchnica oraz zwrotu 

kosztów podróży. 

Ad 1.g)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

zmiany uchwały w sprawie ustanowienia zasad wypłaty diet przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Pierzchnica. Poprosiła Burmistrza o 

omówienie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że sprawa ta jest podobna jak przy radnych tylko dotyczy 

sołtysów. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie ustanowienia zasad wypłaty diet przewodniczącym organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych Gminy Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca komisji poddała 

pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustanowienia zasad wypłaty diet przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Pierzchnica. 

Ad 2.Sprawy różne. 
 Burmistrz informacyjnie powiedział, że był u niego Prezes Zakładu Komunalnego, bo 
robi nowe kalkulacje cen po kosztach. Minimalne wynagrodzenie wzrasta od 1 stycznia 2024r. 
i to znacząco oraz inne koszty. Cena wody praktycznie od dwóch lat nie była podnoszona. 
Mówił, że około 40% wychodzą stawki za wodę wyższe. 
 Radna Renata Błaszczyk mówiła, że autobus Kielce Skrzelczyce Górki wyjeżdża o 
godzinie 20.00 z Kielc i mieszkańcy zwracają się czy jest możliwość wystąpienia żeby zmienić 
rozkład żeby ten autobus wyjeżdżał z Kielc o godzinie 19.30. Ci co jeżdżą tym kursem mówią, 
że kończą pracę o 19 i muszą czekać godzinę a mógłby odjeżdżać o pół godziny wcześniej. 
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 Burmistrz poinformował, że już w ubiegłym roku występowali w tej sprawie, bo to 
gmina Morawica prowadzi i uzgadnia. Powiedział, że zostanie to ponowione zgłoszone żeby 
spróbowali zmienić rozkład.  
 Radna Kamila Adamczyk zapytała o kurs co miał być przez Drugnię, Wierzbie jak się 
sprawa przedstawia z jego uruchomieniem. 
 Burmistrz poinformował, że na razie przewoźnik Muszkieter nie podjął decyzji w tej 
sprawie czy będzie jeździł. 
 Radna Jadwiga Łopatowska mówiła, że jest kurs busa i nie ma w Pierzchniance 
przystanku są tylko przystanki umowne gdzie się zatrzymuje autobus szkolny. Na których 
przystankach powinien się zatrzymywać bus w ramach kursu komunikacji publicznej. 
 Burmistrz powiedział, że powinno być wskazane miejsce na usytuowanie przystanku i 
omówił jak się odbywa usytuowanie nowego przystanku. 
 Radna Renata Błaszczyk zapytała czy w Urzędzie Miasta i Gminy jest grupa, która 
zajmuje się obcinaniem gałęzi przy drogach. 
 Burmistrz powiedział, że nie ma pracowników żeby zajmowali się wycinaniem krzaków  
czy obcinaniem gałęzi. Jest dwóch pracowników to teraz koszą, jednemu będzie kończyć się 
umowa, a drugi ma stałą umowę ale zajmuje się malowaniem, remontami w obiektach 
komunalnych. Najlepiej byłoby żeby na wsi znaleźć osobę, która to wykona w ramach umowy 
zlecenia. Ewentualnie są osoby skazane i odpracowują wyroki i z Górek chyba ktoś jest. Zgłosić 
się do pracownika Sabata i ustalić tą sprawę, bo chyba z Górek ktoś odpracowuje. 
 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła  posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Protokółował: 
 
S.Kielesiński                                                            
         Przewodnicząca komisji 
 
                                                                                                            Jadwiga Łopatowska 
 


